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 Protokół nr 40/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 16 listopada 2015 r. 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 

 

1. Rozpatrzenia wniosku pana Jana Karwowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w 

sprawie odstąpienia od naliczania czynszu. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 38/2015, 

39/2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                       

B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia zmian do regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR/ 

 

Pani Łydzińska poinformowała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami w Powiatowym 

Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności musi być powołany sekretarz zespołu. W 

związku z powyższym wprowadzone zostały następujące zmiany:  

- w załączniku nr 1 do regulaminu organizacyjnego wprowadzono do struktury organizacyjnej 

stanowisko sekretarza oraz dokonano uściślenia, że przewodniczącymi składów orzekających 

są lekarze, 

- w załączniku nr 2 do regulaminu organizacyjnego dodano zakres obowiązków sekretarza 

oraz dokonano uściślenia składu Zespołu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana /wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 

informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 

Obywatelskich/ w sprawie wycinki drzew przy drodze powiatowej nr 1248. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski - dyrektor ZDP/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek pana /wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 

jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, 

stanowiący załącznik nr 3 w sprawie wycinki drzew przy w/w drodze powiatowej. Dodał, że 

w 2013r. pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w 

Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  i pan /wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 

informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 

Obywatelskich/ zwrócili się do gminy Kurzętnik z wnioskiem w sprawie wycinki drzew przy 

swoich polach. Gmina przekazała pisma do Zarządu Dróg Powiatowych. Wyjaśnił, że uznano 

wówczas,  iż drzewa rosą w pasie drogowym i nie wyrażono zgody na wycięcie drzew. Dodał, 

że w minionym okresie wyznaczony został geodezyjnie pas drogowy. Na podstawie 

wydzielonego pasa drogowego okazało się, że drzewa rosną przy działkach pana /wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 

informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 

Obywatelskich/  i przy jednej działce pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Poinformował, że 

wojewoda wydał wówczas decyzję, iż pas drogowy należy do powiatu. Wyjaśnił, że Zarząd 

Powiatu w ramach rekompensaty podjął decyzję w formie uchwały /Nr 95/455/2013 z dnia 17 

stycznia 2013r./ w sprawie ustalenia ceny sprzedaży usługi związanej z wycinką drzew w 

pasie drogowym odcinka drogi powiatowej Nr 1248N od Bratuszewa do granicy 

województwa (Brzozie). Dodał, że na podstawie w/w uchwały Zarząd ustalił indywidualną 

cenę sprzedaży usługi związanej z wycinką drzew w pasie drogowym w/w odcinka dla 

właścicieli gruntów przyległych do pasa drogowego w wysokości 40 zł netto za każdą 

wycięta sztukę drzewa /topoli/. Nadmienił, że na wszystkich działkach wnioskodawcy 

znajduje się 54 szt. drzew /topoli/. Pan Kłosowski wyjaśnił, że topola jest zakwalifikowana 

jako drzewo małowartościowe i nie trzeba opinii RDOŚ-u w sprawie wycinki tego gatunku 

drzewa, ponieważ to wójt gminy wydaje decyzję w tej sprawie. Dodał, że w roku 2012 

zostało zawarte porozumienie z właścicielami przyległych gruntów na wycinkę drzew, które 

obowiązywało do 15 marca 2015r.  Gmina wówczas nie zezwoliła na wycinkę wszystkich 

drzew. W ciągu trzech lat wnioskodawca otrzymał pozwolenie na wycinkę 36 szt. drzew. W 

związku z powyższym pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 

specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  wnioskuje o przedłużenie porozumienia 

z 2012r. na wycinkę pozostałych drzew. Pan Kłosowski poinformował, że w chwili obecnej 

zgodnie z uchwałą  Nr 95/454/2013 z dnia 17 stycznia 2013 r. obowiązują następujące stawki: 

a) za każdy m3 pozyskanego drewna użytkowego twardego – 98,40 zł 

b) za każdy m3 pozyskanego drewna użytkowego miękkiego – 67,65 zł 

c) za każdy m3 pozyskanego drewna opałowego – 37,80 zł  

Pan Kurowski zapytał czy drzewa rosą na skraju jezdni. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że rosną poza rowem przydrożnym.  
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Pan Starosta stwierdził, że do każdego przypadku dotyczącego wycinki drzew na tym odcinku 

drogi należy podejść indywidualnie. Dodał, że w chwili obecnej nie wiemy czy gmina wyda 

pozytywną decyzję na wycinkę drzew. 

Zarząd podjął decyzję o przedłużeniu porozumienia z dnia 24 lipca 2012r. dotyczącego 

wycinki drzew w pasie drogowym odcinka drogi powiatowej nr 1248N od Bratuszewa do 

granicy województwa (Brzozie). Pan Starosta poprosił, żeby na kolejne posiedzenie Zarządu 

przygotować projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyznania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że 9 listopada odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowotnej, 

która została powołana przez Zarząd Powiatu. Dodała, że do rozdysponowania było 5 000 zł, 

wpłynęły 23 wnioski. Wyjaśniła, że wysokość pomocy była uzależniona od dochodu i od typu 

schorzenia. Przyznano zapomogi w wysokości 150 zł, 200 zł, 250 zł i 300 zł. Dodała, że 

środki zostaną przekazane szkołom i placówkom, w których nauczyciele korzystają z 

Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z ARiMR w 

sprawie umowy dzierżawy gruntu przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że w w/w piśmie Warmińsko-Mazurski Oddział 

Regionalny informuje, że nie będzie występował do powiatu o przedłużenie umowy 

dzierżawy gruntu pod garaż /umowa obowiązuje do 31.12.2015r./ 

Pan Kurowski poruszył kwestię dotyczącą służebności przejazdu na gruncie należącym 

kiedyś do powiatu przy ul. Grunwaldzkiej. Chodzi o grunt przy budynku ARiMR-u, na 

którym był usytuowany m.in. parking. Zapytał, czy służebność przejazdu dla budynku 

ARiMR-u została zagwarantowana. Grunt został sprzedany przez powiat w IV kadencji, 

obecnie mieści się tam kwiaciarnia.  

Pani Banaszewska wyjaśniła, że w akcie notarialnym jest zapisana służebność przejazdu na 

prywatne działki. Starosta dodał, że według jego wiedzy służebność nie jest taka jakby chcieli 

właściciele działek, tzn. służebność nie przebiega na drodze wjazdowej od ulicy Działyńskich 

ale wzdłuż ul. Grunwaldzkiej. 

Pani Banaszewska dodała, że z informacji które posiada wynika iż sprawa toczy się w sądzie. 

 

Pismo z ARiMR stanowi załącznik nr 4. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Jana 

Karwowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie odstąpienia od naliczania 

czynszu. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek pana Karwowskiego, stanowiący 

załącznik nr 5, dotyczący odstąpienia od naliczania czynszu.  
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Pani Skarbnik dodała, że po przeanalizowaniu umów ze szpitalem stwierdzono, iż należy 

doprecyzować nową umowę.  

Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozwiązaniu umowy użyczenia Nr 183/13 z dnia 

30.12.2013r. za porozumieniem stron z dniem 31.12.2015r. Od dnia 01.01.2016r. zostanie 

zawarta umowa dzierżawy nieruchomości zabudowanych będących własnością powiatu, 

położonych w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Mickiewicza 10 na nowych warunkach 

określonych przez Zarząd Powiatu. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmian w WPF na rok 2015. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, B. Kurowski. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek pana Mirosława Wodary - dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych, stanowiący załącznik nr 6, w sprawie zwiększenia środków w budżecie szkoły 

na rok 2015 w wysokości 225 054 zł. Z wniosku wynika, iż niedobór środków na wydatki 

osobowe spowodowany jest przyrostem godzin dydaktycznych, związanych z uruchomieniem 

dwóch oddziałów w szkole dla dorosłych oraz z utworzeniem dwóch nieplanowanych 

wcześniej etatów nauczycielskich /pedagog szkolny i doradca zawodowy/. Ponadto pan 

Wodara informuje, iż szkoła zatrudniła wszystkich nauczycieli byłego Zespołu Szkół 

Rolniczych w Kurzętniku. Pani Skarbnik stwierdziła, że należy zorganizować spotkanie z 

dyrektorem ZSZ w Kurzętniku oraz z Wydziałem Oświaty, Kultury i Promocji i rozpatrzyć 

wniosek na kolejnym posiedzeniu Zarządu.  

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


